
PROTOKÓŁ NR II/2020 
 

z obrad sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 27 lutego 2020 r.  
w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu 

  
 
 
Obecni:  
1. Radni Rady Miejskiej Bierunia – według załączonej listy obecności (zał. nr 1 protokołu).   

  
Na stan 15 radnych: obecnych    15  

       nieobecnych         0    
   usprawiedliwionych        0  
 

2. Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł, Skarbnik Miasta 
Dorota Przybyła, Sekretarz Miasta Jolanta Sałęga, Radca Prawny Katarzyna Morawska-Paterek, 
naczelnicy wydziałów, kierownicy referatów, dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy 
(według listy obecności).  

  
Porządek obrad sesji:  

  1.  Otwarcie obrad.  
  2.   Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  
  3.   Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 30.01.2020 r.  
  4.  Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności i realizacji zadań w okresie od 20.01.2020 r. do 

17.02.2020 r.  
  5.   Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady podjętych na I sesji Rady Miejskiej w dniu 30.01.2020 r.  
  6.   Stanowiska, wnioski i opinie komisji.  
  7.   Działalność Bieruńskiego Przedsiębiorstwa Inżynierii Komunalnej Sp. z o.o. 
  8. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej – według załącznika. 
  9.  Wolne głosy. 
10.  Blok informacyjny. 
11.  Zakończenie obrad II sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 

 
 
Ad 1  
  
Przewodniczący Rady Marcin Nyga działając na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie 
gminnym z dnia 8 marca 1990 r., otworzył obrady II sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. Na podstawie § 9 
ust. 1 Regulaminu obrad Rady Miejskiej stwierdził, że liczba obecnych na sali radnych pozwala na 
prawomocne obradowanie i podejmowanie uchwał. Przywitał radnych oraz wszystkich przybyłych na 
obecną sesję.  
  
 
Ad 2  
  
Przewodniczący Rady zapytał, czy są wnioski o poszerzenie lub ograniczenie porządku obrad.   
  
Burmistrz Miasta wniósł o ograniczenie porządku obrad o podjęcie uchwały w sprawie zasad 
udzielania dotacji celowej na dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków oraz 
przyłączy kanalizacyjnych. Podał powody wycofania z porządku obrad ww. uchwały.    
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek, aby ograniczyć porządek obrad o uchwałę. 
    
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław  
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara  
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Porządek został ograniczony jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad, uchwała nr 2 w załączniku 
do porządku sesji staje się nr 1 i w sumie jest 9 projektów uchwał. 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław  
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara  
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Porządek ze zmianą został przyjęty jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady mając na uwadze fakt, że na sali jest 15 radnych zwrócił się do dwóch osób, 
które jeszcze się nie zalogowały, aby to uczyniły.  
 
  
Ad 3   
  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z obrad I sesji Rady Miejskiej, która odbyła się 
w dniu 30.01.2020 r.  

  
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
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7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław  
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 

 
Ad 4   
  
Burmistrz Miasta Krystian Grzesica szczegółowo przedstawił sprawozdanie z działalności i realizacji 
zadań w okresie od 20.01.2020 r. do 17.02.2020 r. Poinformował o postępowaniach realizowanych 
w trybie ustawy Prawo Zamówień Publicznych. Podsumował najważniejsze spotkania z okresu 
międzysesyjnego.  
 
W czasie dyskusji, w której udział wzięli radni Krystyna Wróbel, Natalia Grosman, Piotr Świerkosz, 
Marcin Nyga, Jarosław Mokry zgłoszono pytania do sprawozdania pisemnego dotyczące m. in.: 
obszarów objętych umową z Agencją Obsługi Nieruchomości „SZACUNEK”; umowy z BRYLSKI 
RUTKOWSCY RADCY PRAWNI w Katowicach – kontynuacja czy nowa umowa; zakresu usługi w ramach 
umowy z Biurem Wycen i Obrotu Nieruchomościami „CENBUD”; inwestycji objętych umową 
z Bieruńską Fundacją Inicjatyw Gospodarczych i sytuacji związanych z nieudzieleniem pomocy 
finansowej na awaryjną wymianę kotła.   
 
Burmistrz Miasta, Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości, p.o. Naczelnik 
Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami udzielili odpowiedzi na powyższe pytania. 
 
  
Ad 5  
  
Sekretarz Miasta Jolanta Sałęga poinformowała, że uchwały podjęte na sesji w styczniu zostały 
przekazane w terminie do organów nadzoru i do tej pory nie było żadnych uwag.  
  
  
Ad 6  
  
Przewodniczący komisji: Bezpieczeństwa, Społecznej, Gospodarki, Finansów, Rewizyjnej oraz Skarg, 
Wniosków i Petycji przedstawili tematy wiodące oraz wnioski podjęte na posiedzeniach komisji 
w lutym br. bez opinii dotyczących tematu głównego i projektów uchwał będących w porządku obrad 
dzisiejszej sesji.  
  
 
Ad 7  
  
Temat działalność Bieruńskiego Przedsiębiorstwa Inżynierii Komunalnej Sp. z o.o. przedstawił w formie 

prezentacji multimedialnej Prezes Spółki Tadeusz Kowalik.  
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Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała działalność 

Bieruńskiego Przedsiębiorstwa Inżynierii Komunalnej Sp. z o.o. 

W czasie dyskusji, w której udział wzięli radni Marcin Nyga, Walenty Magiera poruszono sprawy 

dotyczące m. in.: mocy przerobowych oczyszczalni, funkcjonujących na dzień dzisiejszy w gminie; 

współpracy BPIK Sp. z o.o. z dużymi firmami na terenie gminy, analiz ekonomicznych związanych 

z podłączeniem do oczyszczalni ścieków sieci kanalizacji sanitarnej Jajost. 

Prezes Bieruńskiego Przedsiębiorstwa Inżynierii Komunalnej Sp. z o.o. udzielił odpowiedzi na 

poruszone w czasie dyskusji sprawy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na posiedzeniu Komisji Gospodarki długo dyskutowano nad 

uchwała związaną z koncepcją programowo-przestrzenną wskazującą docelowy zasięg systemu 

kanalizacji sanitarnej w Bieruniu. W związku z licznymi uwaga temat został przesunięty na kolejny 

miesiąc. Dziś został wycofany projekt uchwały powiązany z tym tematem. Zaproponował, aby za 

miesiąc jak wróci się na komisjach do dyskusji nad ww. uchwałami były wypracowane dobre 

rozwiązania. Zwrócił się do radnych by przesłali do przyszłego piątku do biura rady drogą elektroniczną 

swoje uwagi, wnioski, sugestie, które będą poddane analizie. 

Przewodniczący Rady poruszył sprawę wywozu odpadów komunalnych, w tym wywożenia razem 

popiołu i odpadów zmieszanych. 

Prezes Bieruńskiego Przedsiębiorstwa Inżynierii Komunalnej Sp. z o.o. poinformował, że śmieciarki 

są dwukomorowe. 

Burmistrz Miasta poinformował, że popiół i odpady zmieszane nie mogą być razem ze względu na to, 

że instalacja na MASTERZE nie jest przystosowana do segregowania tego i powoduje to jej awarie. 

Na Gminy, które nie stosują się do tego są nakładane kary finansowe. Zaproponował, aby ewentualne 

naganne praktyki kierowców śmieciarek zgłaszać na bieżąco.  

Przewodniczący Rady, wobec braku dalszych głosów w dyskusji, w podsumowaniu powyższego 

tematu, poddał pod głosowanie opinię:     

Rada Miejska w Bieruniu pozytywnie opiniuje działalność Bieruńskiego Przedsiębiorstwa Inżynierii 

Komunalnej Sp. z o.o. 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Opinia została przyjęta jednogłośnie. 
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Przewodniczący Rady ogłosił 10-minutową przerwę. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady po przerwie. 
 

 
Ad 8  
  
Rada przystąpiła do rozpatrzenia projektów uchwał, zgodnie z załącznikiem do porządku obrad wraz 
z przegłosowanymi zmianami: 
 

a) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie miasta Bierunia w 2020 roku” 
  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła p.o. Naczelnik Wydziału Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Odpadami Julia Guściora. 
  
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.  

 
Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie:  
  

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr II/1/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

b) w sprawie zmian w Uchwale Nr XVII/10/2012 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 
20  grudnia 2012 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 
udostępnionych dla operatorów i przewoźników, których właścicielem lub 
zarządzającym jest gmina Bieruń, warunków i zasad korzystania z tych obiektów oraz 
ustalenia opłat za korzystanie z nich 
  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Komunalnej Piotr Buchta.  

  
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji.  

  
Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie:  
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 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr II/2/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
  

c)  w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego 
w rejonie ul. Turyńskiej w Bieruniu – część A 

  
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił, biorący udział w tej części obrad, 
projektant planu Adrian Luszka.  

  
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.  

  
Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie:  
  

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr II/3/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
  

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na czas oznaczony dłuższy 
niż 3 lata oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy   
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Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz Odelga.  
  
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji. 
 
Radny Piotr Świerkosz zwrócił się o udzielenie odpowiedzi na pytanie zadane na posiedzeniu 
Komisji Gospodarki, na które nie uzyskano odpowiedzi – jak obecnie wygląda kwestia 
związana z dzierżawą tego terenu. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz Odelga 
poinformował, że za okres pomiędzy funkcjonowaniem umów przedsiębiorcy zostaną 
naliczone kary za bezumowne korzystanie z nieruchomości.    

  
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie:  
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr II/4/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

e) w sprawie zmiany uchwały dot. Programu „Aktywni Seniorzy 60+” 
  
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Inspektor ds. Społecznych Anna Mokry.   
  
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji.  

  
Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie:  
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
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13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr II/5/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 

 
f) w sprawie zmiany uchwały dot. programu „Rodzina Trzy Plus”  

  
Projekty uchwał wraz z uzasadnieniem przedstawiła Inspektor ds. Społecznych Anna Mokry.  
  
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji. 
 
Radna Natalia Grosman w zakresie uchwał dotyczących Programów "Aktywni Seniorzy 60+" 
oraz "Rodzina Trzy Plus" wskazała na konieczność informowania o dokładnej możliwej do 
uzyskania zniżce w przypadku prowadzenia akcji promocyjnej danej imprezy.    

 
Przy braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie:  
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr II/6/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

g) w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Katowicach na realizację „Programu ograniczenia emisji na 
terenie miasta Bierunia” etap IX 

  
Projekty uchwał wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota Przybyła.   
  
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji.  
 

Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie:  
    
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
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4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław WSTRZ 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów   wstrzym. – 1 głos 

 
Uchwała Nr II/7/2020 została podjęta większością głosów. 
 
 

h) w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2020 rok  
  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota Przybyła.   
  
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji.  
  

Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie:  
    
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr II/8/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
  

i) w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Bierunia 
  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin 
Nyga.   
  

Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie:  
   

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
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5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr II/9/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad 9 
 
Przewodniczący Rady przedstawił w sposób syntetyczny zagadnienia związane z interpelacjami, 
zapytaniami, wnioskami i skargami radnych w świetle obowiązujących przepisów prawa w tym 
zakresie.  
 
Radny Piotr Świerkosz poruszył sprawy dotyczące form pisemnych ww. zagadnień oraz zgłoszeń na 
komisjach związanych z różnego rodzaju sytuacjami.  
 
Radca Prawny oraz Przewodniczący Rady udzielili odpowiedzi na poruszone sprawy.   
 
Radny Edward Andrejczuk zwrócił się o przegłosowanie wniosku, aby radni otrzymywali materiały 
dotyczące prac wszystkich stałych komisji rady bez względu na to czy do danej komisji przynależą czy 
nie. 
 
Przewodniczący Rady wyraził swoją opinię odnośnie zgłoszonego wniosku.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady, wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddał wniosek pod 
głosowanie: 
  

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin PRZECIW 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 1 głos  wstrzym. – 0 głosów 
 

Wniosek został przyjęty większością głosów. 
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Radny Jarosław Mokry zgłosił wątpliwości dotyczące interpretacji zapisów prawa odnośnie zapytań 
w sprawach aktualnych problemów gminy a także w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie 
faktycznym. 
 
Przewodniczący Rady oraz Burmistrz Miasta udzielili wyjaśnień na zgłoszone wątpliwości. 
 
Radny Stanisław Jurecki zapytał, kiedy zacznie funkcjonować w Bieruniu system wypożyczalni 
rowerów.  
 
Burmistrz Miasta przypomniał, że informował radnych o problemach związanych z realizacją systemu 
Roweru Metropolitalnego. Poinformował, że nie wie, kiedy będą rowery, ale jeżeli radny zwróci się 
z tym pytanie na piśmie zostanie skierowane oficjalne zapytanie do Metropolii. Uzyskana odpowiedź 
zostanie przekazana radnemu.  
 
Radna Natalia Grosman zaproponowała, aby punkt porządku obrad „wolne głosy” był przed tematem 
wiodącym oraz uzasadniła propozycję. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że weźmie to pod uwagę planując kolejne sesje.    
 
 

Ad 10  
  

Przewodniczący Rady:  

− poinformował, że korespondencja, która wpłynęła do rady w okresie międzysesyjnym była na 
bieżąco przekazywana radnym i jest dostępna w biurze rady, 

− przedstawił proponowane terminy wyjazdów do miast partnerskich w bieżącym roku oraz 
zaproponował by radni przesłali do biura rady wstępne deklaracje w jakich wyjazdach chcieliby 
wziąć udział. 

 
Burmistrz Miasta:  

− poinformował, że wpłynęło pismo Śląskiego Centrum Obsługi Inwestora i Eksportera we 
współpracy z Polską Agencją Inwestycji i Handlu S.A., które poszukują samorządu 
zainteresowanego współpracą z Koncernem Energetycznym, który zadeklarował gotowość do 
budowy nowej elektrociepłowni na terenie Polski zasilanej odpadami komunalnymi i biomasą. 
Gmina odpowiedziała, po przeprowadzeniu analizy możliwości budowy takiej elektrociepłowni 
według wskazanych warunków na terenie Bierunia, że nie ma w swoich zasobach terenów, które 
odpowiadałyby możliwości wybudowania elektrociepłowni., 

− przedstawił wstępne propozycje terminów spotkań z mieszkańcami, tj.: 30.03.2020 r. Kinoteatr 
„Jutrzenka” dla Bierunia Starego; 31.03.2020 r. Regionalne Centrum Kulturalno-Gospodarcze 
„Remiza” dla Bierunia Nowego; 01.04.2020 r. budynek Przedszkola nr 1 w Ścierniach dla Ścierni 
i Jajost. 

 
Radny Damian Gerycki zaprosił w imieniu OSP w Bieruniu Nowym na Walne Zebranie, które odbędzie 
się 14.03.2020 r. o godz. 15.00.          
 
 
Ad 11  
  
Przewodniczący Rady, po wyczerpaniu porządku obrad, zamknął sesję Rady Miejskiej w Bieruniu.  
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Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej.  
  
  
Na tym protokół zakończono.  
Protokołowała:   
Janina Berger 


